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In december had ik weer ingeschreven op de Gelderlandshow en met 1800 duiven was het 
lekker druk, hoewel er niet veel Spaanse kroppers zaten. 

Andre Verhoork had 13 Marchenro kroppers ingezonden 
van een mooie kwaliteit waarvan de oude bruinzilver 
gekraste duivin met 97 punten een ere certificaat 
behaalde. 
Verder waren er alleen de zeven Jiennense duiven van 
mijzelf, hiervan was de oude blauwzwart gebande duivin 
met 96 punten weer de mooiste van het ras en werd ik zo 
winnaar van mezelf.  

Bij de Gelderse Slenken was er met 21 ingezonden duiven meer strijd en had ik met een 
jonge rode doffer met 96 punten een erecertificaat en won de clubprijs van de Gelderse 
Slenkenclub. 
Daar ik ook lid ben van de Gelderse Slenkenclub ga ik in maart die 
prijs ophalen op de voorjaarsdag in kasteel Doorwerth en gelijk 
kijken of we nog een mooie Slenk kunnen ruilen. 
December is de maand waar veel fokkers al bezig zijn met allerlei 
combinaties te bedenken die ze gaan inzetten voor het komende 
fokseizoen.  
Normaal doe ik dat ook maar nu even niet, ik ga een nieuw hok 
maken, natuurlijk weer iets groter en weer met een openfront, je 
moet ook aan je longen denken! 
Als alles meezit kan ik misschien daarna nog een rondje telen. 
Maar eerst hadden we in januari de Avicultura-NBS Bondsshow in 

Boskoop die ondanks de korte voorbereidingstijd toch een 
succes was met mooie winnaars (er komt later nog een 
verslag elders op deze site). 
Het was zaterdag lekker druk met een goed gevuld 
duivenplein, wat krapjes, dat wordt volgend jaar hopelijk 
ruimer opgezet en wat zou het mooi zijn als de duiven bij de 
speciaalclubs komen te staan. 

Ik vond het zaterdag erg gezellig, wat ik ook van veel anderen hoorde, hoewel er natuurlijk 
wel hier en daar gemopperd werd over de keuringen.   
Voor de mopperaars is er een oplossing; de NBS kent namelijk 
de Dispensatieregel; dit betreft dat zeer ervaren fokkers, die 
bewezen veel kennis over hun ras bezitten en ook de 
basiskennis hebben over het invullen van de keurkaarten en 
het werken met de rasstandaard etc. de mogelijkheid hebben 
om keurmeester van hun ras te worden, ik zou zeggen; doen! 
Als bestuur zijn we nu druk in de weer met de te houden 
rasbespreking van de Gorguero, onze aanwezigheid op de 
Proffsport Voorjaarsbeurs in Houten en de eerste 
redactievergadering voor het SIS bulletin hebben we ook gehad.  
Ook hebben we de eerste keuring voor het Allround Kampioenschap 2018 achter de rug, dus 
ondanks de kou blijven trainen: Keep Them Flying!      Bas Mullekes.   


